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活動名稱  Name of Activity 

自由遊戲日(主題:中華文化) Free Play Day (Theme: Chinese culture) 

 
 
 
 
 
 
 

活動目標 Objective(s) 

透過自由遊戲日讓幼兒決定怎樣玩遊戲、跟誰一起玩，更能培養他們有不同的技

能，包括計劃能力、組織能力、合作技巧、溝通技巧和創意，藉此啟發他們的潛

能。配合主題讓學生在不同遊戲當中，輕鬆認識各種中華文化及中國名勝等。 

Through Free Play Days, allowing young children to decide how to play games and who 

to play with, we can better cultivate diverse skills in them. These include planning 

abilities, organizational skills, collaboration skills, communication skills, and creativity, 

thereby unlocking their potential. By aligning activities with thematic content, teachers 

can help students effortlessly learn about various aspects of Chinese culture and famous 

Chinese landmarks through different games. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



活動簡介 Brief Descriptions: 

升旗禮、輕黏土手工、中國名勝砌砌樂、粵曲介紹、萬里長城(紙箱迷宮)、 

制作麥芽糖餅等 

Flag-raising Ceremony, Clay Crafts, Chinese Landmark Building Blocks, Introduction to 

Cantonese Opera, The Great Wall (Cardboard Maze), Making Maltose Candy Biscuit, etc 

 
 
 
 
 

活動記錄（例如︰兒童作品 / 活動的照片 / 影音） 

Record of Activity (E.g. Children’s Work / Photos / Videos of the activity) 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


